
MIDGÅRDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING   Protokoll 4, 2017 

Konstituerande Styrelsemöte, Närlokalen 17/5, kl 18.30    

    

Närvarande:   Frånvarande:  

Joakim Pedersen (ordförande)  Helena Averbo (ledamot)  

Anna Wångdahl (ledamot/kassör)     

Malin Breet Troili (ledamot/sekreterare)   

Piotr Maik (ledamot)  

Jessica Svenvik (ledamot)  

Magnus Ekberg (ledamot)  

Merja Metell Suomalainen (suppleant)  

Mathias Gustafsson (suppleant) 

Kosma Debski (suppleant)   

    

För kännedom: 

Extern revisor Anna Wretholm, internrevisor Irene Thacker och övriga medlemmar. 

 

FORMALIA  

§ 1a Öppnande av mötet: Joakim öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

§ 1b Val av mötesordförande: Joakim valdes till mötesordförande. 

§ 1c Val av mötessekreterare: Malin valdes till mötessekreterare. 

§ 1d Godkännande av kallelse: Kallelsen till mötet godkändes.  

§ 1e Godkännande av föredragningslista: Föredragningslistan godkändes.  

§ 1f Godkännande av föregående protokoll: Godkända.  

 

ÄRENDEN 

§ 2 Konstituerande 

Malin valdes till styrelsens sekreterare. Edvard Moritz valdes på stämman till suppleant men 

har nu meddelat att han ska flytta och kommer därför inte att ingå i styrelsen.  

 

§ 3 Pooler och poolområde 

Läget just nu är att rivningen är klar och för tillfället tar de en paus för att snart sätta igång 

arbetet med att börja bygga de nya poolerna. Andreas skickar ut anbudsförfrågan för 

resterande poolområde och poolhus inom kort.  

 

§ 4 Grönområden 

I samband med kallelsen till extrastämman går vi ut med information till berörda husägare 

beträffande ny vegetation vid husgavlarna. Vi har fått ett förslag från firman vi anlitat och 

Helena har träffat dem för en genomgång av våra önskemål.  

 

§ 5 Övriga projekt 

Anbud för de övriga arbetena är inte färdigställt än. Just nu beror det på att vi kommer behöva 

utföra ett elarbete för att förstärka elcentralen till de arbeten vi ska göra. Det krävs en del 

efterforskningar kring detta som tar lite tid.  

 

§ 6 Com hem 

Lars Carlberg från Com Hem deltog på styrelsemötet. Lars berättade bl.a. att Com hem håller 

på att rusta upp för att kunna ladda upp fler GB symmetriskt. Detta menar Lars ska kunna 

konkurrera med fiber. Styrelsen beslutade att låta det nuvarande avtalet löpa på till sista 

september och meddelar Lars efter stämman hur vi vill göra.  



 

§ 7 IT-gruppen 

Pelle Isaksson, Pelle Isaksson Information AB, som har fått i uppdrag att hjälpa oss med ny 

hemsida har påbörjat arbetet. Vi behöver uppdatera med bilder då de nuvarande anses för 

lågupplösta.  

 

§ 8 Möte med några boende angående utbyggnation  

Bakgrund: Styrelsen har under en period fört samtal med en av våra fastighetsägare rörande 

tillbyggnad vid entrén till deras fastighet. Byggnaden är byggd på samfälld mark och i likhet 

med all byggnation ska bl a styrelsen tillfrågas innan byggnation sker. I översyn av samtliga 

tillbyggnader vid entréerna konstaterades att denna tillbyggnad är djupare än övriga. 

Fastighetsägarna är nu inbjudna för att delta vid styrelsemötet för att diskutera denna fråga.  

 

Under mötet förklarade vi i styrelsen hur vi såg på saken och de berörda husägarna fick 

förmedla sin syn. Styrelsen anser inte att trallen är godkänd. 

 

§ 9 Städdagen  

Det sopades grus och ett till förråd tömdes som var ordentligt belamrat med privata saker. 

Malin, Helena och Jessica tar hand om planteringarna i krukorna vid ett annat tillfälle. 

 

§10 Fiber  

Just nu är Stadsnätsbolaget ute i vårt område och inventerar för eventuell fiberdragning. De 

har inte fått tag på alla boende och har tyvärr inte varit helt tydliga med att det enbart är en 

intressekontroll och ingenting annat.  

 

§11 Godkännande av utbyggnation 

Vi har fått en förfrågan om godkännande av en utbyggnation av Midgård 8 (1H) på 12,48 

kvm. Utbyggnationen sker på husägarens tomt och angränsar till samfälligheten. Styrelsen har 

ingenting att erinra avseende utbyggnaden i enlighet med den ritning som delgivits styrelsen.  

 

§ 12 Nästa möte  

21/6, 18.30 i Närlokalen.  

 

§ 13 Mötet avslutas 

Mötesordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

Vid protokollet                                          Justeras 

  

 

 

Malin Breet Troili     Joakim Pedersen   
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